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BESPREKINGSVERSLAG (concept) 
 
 

Onderwerp : OOGO schoolbesturen gemeente Heerenveen 

Datum  : 2 oktober 2017 

Plaats  : Posthuistheater Heerenveen 

 

Aanwezig: 

De heer Rein Brandsma  Ambion (De Basis)   

De heer Hans Greidanus  PCBO Leeuwarden e.o. 

De heer Dominicus Hooghiemstra Bisschop Möller Stichting 

De heer Andries Hooijsma  Onderwijsbureau Meppel (Bisschop Möller Stichting) 

De heer Bauke Kuperus  Bornego College 

De heer Eric Rietkerk  CBO Meilân 

De heer Theo Rinsma  De Buitenkans   

De heer Lucas Uilenberg  Onderwijsbureau Meppel (Bisschop Möller Stichting) 

De heer Dennis Volmer  OSG Sevenwolden 

De heer Alfred Vos   CPO Tjongerwerven 

De heer Hans Broekhuizen  Gemeente Heerenveen (wethouder; voorzitter) 

Mevrouw Anna C. Teuben-Bokma  Gemeente Heerenveen (regisseur Samenleving;  

     verslag) 

 

Afwezig met kennisgeving: 

De heer Hans Aartsen  Nordwin College 

De heer Wietse Blink   SO Fryslân 

De heer Tiemen Oosterhoff  Noorderbasis 

Mevrouw Roelie Popping  OSG Sevenwolden 

De heer Wim-Jan Renkema  Ambion (De Basis) 

Mevrouw Hilda Scholten  Friesland College 

 

 

Verslag Aktie 

1. Opening 

De heer Broekhuizen opent de vergadering en heet de aanwezigen van 

harte welkom.  

 

 

2. Mededelingen 

De heer Broekhuizen memoreert de afspraak dat het MBO (Friesland 

College) voortaan agendalid van het OOGO is.  

 

De heer Broekhuizen benoemt dat er in de LEJA m.b.t. de 

ontwikkelingsagenda vier thema’s zijn vastgesteld: 

- Vroeg en breed 

- Ondersteuning in en met de School 

- Preventie 

- Talenten benutten. 

De komende periode worden deze thema's, met de schoolbesturen, 

verder uitgewerkt. Een idee wat daarvoor recent ontstaan is, is om 

voor het thema Ondersteuning in en met de School, op excursie te 

gaan naar Almere. Er is daar een buitengewoon interessante 

samenwerking tussen schoolbesturen, samenwerkingsverband en 

gemeente ontstaan voor kwetsbare leerlingen. Mogelijk geeft dat veel 

inspiratie en gespreksstof. De schoolbesturen worden binnenkort 

gepolst, om samen met hem daarvoor in de bus te stappen. 
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Mevrouw Teuben vraagt naar aanleiding van enkele signalen de 

schoolbesturen om binnen de eigen onderwijsorganisatie aandacht te 

hebben voor preventie verzuim (het voorkomen van ongeoorloofd 

verzuim) voor zover dit niet gebeurt.  

Het onderwerp wordt verder geagendeerd voor de LEJA in het kader 

van het ontwikkelthema ‘ondersteuning in en met de school’.  

 

De heer Uilenberg geeft aan voortaan ook het OOGO bij te wonen als 

medevertegenwoordiger van de Bisschop Möller Stichting (ondersteunt 

de Sint Jozefschool). 

 

School- 

besturen 

 

 

Gemeente 

 

3. Vaststellen agenda  

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

 

 

4. Vaststellen verslag OOGO 6 februari 2017 

Het geplande OOGO op 22 mei 2017 is niet doorgegaan, omdat er 

alleen informerende agendapunten waren. De schoolbesturen zijn in 

een mail van 16 mei 2017 over deze onderwerpen geïnformeerd. 

 

Het verslag wordt vervolgens met inachtneming van het vorenstaande 

vastgesteld. 

 

 

 

 

 

5.  Formeel overleg 

a. Programma van voorzieningen huisvesting onderwijs 2018 

(ontwerp): de bevoegd gezagen waarvan de aanvraag is toegekend, 

zijn formeel op de hoogte gebracht van de opneming in het 

programma c.q. honorering van de aanvraag. Er wordt ingestemd met 

het programma 2018. 

 

b. Overzicht voorzieningen die niet zijn opgenomen in het Programma 

2018: het bevoegd gezag waarvan de aanvraag niet is toegekend, is 

formeel op de hoogte gebracht van de plaatsing op het overzicht c.q. 

afwijzing van de aanvraag. Er wordt kennisgenomen van het overzicht 

2018. 

 

c. Verordening voorzieningen huisvesting onderwijs: er is één reactie 

binnengekomen op het ontwerp van de verordening. Deze is verwerkt 

in het overzicht samen met de reactie van de gemeente hierop. De 

meeste van de aangebrachte punten spreken voor zich en worden 

overgenomen of er wordt vastgehouden aan de tekst van de VNG-

modelverordening. Eén onderwerp is ter bespreking ingebracht: de 

normkostenvergoeding en de (jaarlijkse) indexering hiervan bij 

nieuwbouw en uitbreiding zoals uitgangspunt is in het ontwerp van de 

Verordening; deze is momenteel niet marktconform (te laag) en zou 

dan ook niet de grondslag van de toe te kennen voorziening moeten 

zijn. 

De heer Broekhuizen geeft aan, dat bij nieuwbouw/renovatie zoals 

afgesproken een haalbaarheidsonderzoek wordt uitgevoerd (planning 

volgens IPH 2016). Indien uit het haalbaarheidsonderzoek blijkt dat de 

normvergoeding niet toereikend is, dan volgt maatwerk. Het 

eerstvolgende haalbaarheidsonderzoek vindt plaats in De Greiden 

(2020). Wellicht heeft de VNG tegen die tijd ook meer marktconforme 

normvergoedingen vastgesteld. Na een gedachtewisseling over 

mogelijke oplossingen voor dit probleem, wordt gezamenlijk 

geconstateerd dat er gelet op de verschillende belangen, sprake moet 

zijn van maatwerk dat in goed overleg tot stand zal moeten komen. 

De bepalingen in de Verordening fungeren als ‘vangnet’. Uiteindelijk 

beslist de raad over eventuele aanvulling van het eerder beschikbaar 
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gestelde investeringskrediet (in het kader van het 

IHP/Toekomstperspectief onderwijshuisvesting). 

 

Het college zal onder afweging van de ingediende opmerkingen van de 

schoolbesturen worden voorgesteld de geschetste werkwijze vast te 

leggen in de Verordening en deze als dan aan de raad ter vaststelling 

aan te bieden. Gestreefd wordt de nieuwe Verordening per 1 januari 

2018 in werking te laten treden. 

  

 

 

 

Gemeente 

6. Stand van zaken haalbaarheidsonderzoek 

IHP/Toekomstperspectief VO en MBO en doordecentralisatie 

VO 

De heer Kuperus schetst de stand van zaken van dit moment. Het 

externe bureau dat door de gemeente is ingeschakeld om het 

onderzoek uit te voeren en de procesbegeleiding te doen, doet 

momenteel vooronderzoek naar de ruimtebehoefte en daaruit is 

gebleken dat in het MBO vooralsnog sprake is van passende 

huisvesting.  

Het formele proces start 12 oktober met een kick off bijeenkomst voor 

de betrokken schoolbesturen. Daarna gaat een gezamenlijke 

(ambtelijke) werkgroep de besluitvorming door gemeente en 

schoolbesturen voorbereiden. Gestreefd wordt naar gemeentelijke 

besluitvorming in het kader van de Perspectiefnota 2019 (1e/2e 

kwartaal 2018). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gemeente 

en 

schoolbestu

ren VO en 

MBO 

7. Agendapunten voor het OOGO op 15 december 2017 

a. Stand van zaken besluitvorming Verordening voorzieningen 

huisvesting onderwijs. 

b. Stand van zaken haalbaarheidsonderzoek Toekomstperspectief 

huisvesting VO-MBO en doordecentralisatie VO.  

c. Evaluatie IHP 2016 basisonderwijs in relatie tot Programma van 

Voorzieningen 2019. 

 

 

8. Data OOGO in 2018 

Afgesproken wordt de frequentie van 4 maal per jaar voort te zetten. 

Binnenkort zullen datumvoorstellen worden gedaan. 

 

 

 

Gemeente 

9. Rondvraag 

Mevrouw Teuben attendeert de schoolbesturen op de mogelijkheid van 

ouders van kinderen om een beroep te doen op het Kindpakket: een 

financiële bijdrage in de kosten voor kleding, muziekles, 

sportcontributie, enz. Posters daarvan zijn naar alle scholen gestuurd. 

Ter vergadering wordt een flyer uitgedeeld. 

 

Mevrouw Teuben kondigt een uitnodiging van de gemeente aan voor 2 

bijeenkomsten die binnenkort worden gehouden (op 31 oktober en 1 

november) om samen met de gemeente de ambities te bepalen voor 

wat betreft het bevorderen/stimuleren van het gebruik van het Fries. 

 

 

10. Sluiting 

De heer Broekhuizen bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit 

de vergadering. 

 

 

 


